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P R O T O K Ó Ł  Nr  XI / 2024 

  sesji Rady Gminy Szczytniki  

 odbytej w dniu 28 listopada  2024 roku 

w sali posiedzeń w Urzędzie Gminy w Szczytnikach 

 

 W sesji udział wzięło 15 radnych według załączonej listy obecności Sekretarz Gminy 

Pan Dariusz Wawrzyniak, inspektor Biura Rady Gminy Pan Mirosław Kowalski. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, sprawdzenie obecności, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu X sesji. 

4. Informacja o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczących Komisji o pracach Komisji w okresie międzysesyjnym. 

6. Zapoznanie z korespondencją do Rady Gminy. 

7. Interpelacje.  

8. Rozpatrzenie projektów  uchwał, głosowania, podjęcie uchwał: 
a) w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku rolnego na 

2025 r. na obszarze Gminy Szczytniki, 

b) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na obszarze Gminy 

Szczytniki na 2025 rok, 

c) w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatkowych od środków 

transportowych na 2025 rok, 

d) w sprawie zmian w budżecie Gminy Szczytniki na 2024 rok, 

e) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szczytniki na lata 

2024 – 2033, 

9. Odpowiedzi na interpelacje. 

10. Zapytania, wolne wnioski. 

11. Zakończenie sesji. 

 

Punkt 1 – Otwarcie sesji. 

 Otwarcia Sesji o godz. 9.45  dokonał Przewodniczący Rady Gminy Szczytniki Pan 

Wiesław Wróbel i stwierdził, że na ustawowy ogólny stan 15 radnych na sesję przybyło 15, 

zapewniając tym samym quorum wymagane dla prawomocności obradowania oraz 

podejmowanych uchwał. Poinformował, że głosowania jawne będą odbywały się za pomocą 

urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, 

imienne wykazy głosowań radnych będą upubliczniane. Obrady Rady Gminy są 

transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk oraz podlegają 

upublicznieniu w BIP Gminy Szczytniki.  

Sesja została poprzedzona odbyciem wspólnego posiedzenia Komisji Rady, na którym 

po omówieniu i odbyciu dyskusji nad projektami uchwał Komisje pozytywnie zaopiniowały 

przedłożone i planowane do procedowania na sesji projekty uchwał. 

 

Punkt 2 - Ustalenie porządku obrad. 

  Przewodniczący Rady zwrócił się o zgłaszanie uwag i propozycji odnośnie porządku 

obrad.  

 Wobec braku uwag Przewodniczący Rady   poinformował, że sesja będzie przebiegać 

wg porządku dziennego  w brzmieniu  jak wyżej.  

 

Punkt 3 - Przyjęcie protokołu IX sesji. 

  Przewodniczący Rady zwrócił się o zgłaszanie uwag odnośnie projektów protokołów 

ostatnich sesji.  

  Wobec braku uwag Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie 

protokołów, w wyniku którego Rada jednogłośnie przyjęła protokół (głosowało 15 radnych).  

 

Punkt 4 - Informacja o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 
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  Wójt Pan Marek Albrech –   złożył informacje o  pracy w okresie międzysesyjnym - 

(informacja o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik do protokołu), 

następnie zwrócił się o zgłaszanie uwag, zapytań odnośnie swojego wystąpienia.  

             Rada nie zgłosiła uwag i zapytań. 

 

Punkt 5 - Informacja Przewodniczących Komisji o pracach Komisji w okresie 

międzysesyjnym. 

- Przewodniczący Komisji Rolnictwa … Pan Paweł Domagała  - poinformował, że w dniu 7 

listopada br. odbyło się posiedzenie Komisji, przedmiotem obrad było zaopiniowanie projektów 

uchwał podatkowych, Komisja pozytywnie zaopiniowała przedłożone projekty uchwał,    

- Przewodniczący Komisji Zdrowia, oświaty … radny Pan Dariusz Spychała - poinformował, 

że w dniu 15 listopada br. odbyło się posiedzenie Komisji, przedmiotem obrad było  

spotkanie z prezesem Koła Sportowego „SZCZYT” Szczytniki Panem Mateuszem Leszką, 

który omówił działalność i sytuację finansową klubu, spotkanie z dyrektorem GOK w 

Szczytnikach, Panem Mariuszem Janiakiem, który zapoznał radnych z kalendarzem imprez 

kulturalnych na terenie gminy, kosztorysem dożynek za bieżący rok,  na posiedzeniu  Komisji 

omówiono   Informację o stanie oświaty w naszej gminie,   

- Przewodniczący Rady  poinformował, że w dniu dzisiejszym przed sesją odbyło się wspólne 

posiedzenie wszystkich Komisji Rady, 

    
Punkt 6 - Zapoznanie z korespondencją do Rady Gminy. 
   Przewodniczący Rady poinformował, ze w okresie międzysesyjnym wpłynęła 
następująca korespondencja do  Rady Gminy: 
- zaproszenie od władz Powiatu Kaliskiego na Świąteczne Spotkanie z tradycją w dniu 7 
grudnia br. w Muzeum Historii Przemysłu w Opatówku – Rada przyjęła do wiadomości, 
- pismo mieszkańca Sobiesęk Pierwszych o zainstalowanie lampy oświetleniowej i lustra przy 
wjeździe na drogę asfaltową - pismo zostało  wg właściwości przekazane do Wójta,  
- pismo Wojewody Wielkopolskiego dot. najczęściej popełnianych uchybień formalnych w 
oświadczeniach majątkowych składanych przez radnych – Rada Gminy przyjęła do 
wiadomości, 
- Zarządzenie nr 61/2024 Wójta Gminy Szczytniki z dnia 15 listopada 2024 r. w sprawie 
przyjęcia projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szczytniki 
na lata 2024 – 2031 – radni otrzymali w materiałach, 
- Zarządzenie nr 69/2024 Wójta Gminy Szczytniki z dnia 15 listopada 2024 r. w sprawie 
przyjęcia projektu uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Szczytniki na 2025 rok - – 
radni otrzymali w materiałach, 
- kserokopia pisma zatytułowanego jako „Petycja” podpisane przez 50 osób – pismo nie 
zawiera oznaczenia: podmiotu wnoszącego, miejsca zamieszkania albo siedziby podmiotu 
wnoszącego, adresata pisma, przedmiotem pisma jest sprawa nie należąca do właściwości 
Rady Gminy, nie spełnia wymogów, o których mowa w art. 4 ust. 2 pkt 1 lub 2 ustawy o 
petycjach i pozostawia się je bez rozpatrzenia - Rada Gminy przyjęła do wiadomości, 
- pismo Sołtysa Sołectwa Popów o zainstalowanie lampy oświetleniowej w m Popów - pismo 
zostało  wg właściwości przekazane do Wójta, 
- pismo Prezesa Sądu Okręgowego w Kaliszu w sprawie przeprowadzenia wyborów 
uzupełniających ławników na kadencję 2024-2027 wybór jednego ławnika do orzekania w 
sprawach z zakresu prawa pracy - Rada Gminy przyjęła do wiadomości, 
 
Punkt 7  - Interpelacje.  
 Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym i na sesje nie 
wpłynęły interpelacje. 

 

Punkt 8 - Rozpatrzenie projektów uchwał, głosowania, podjęcie uchwał: 

a) w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku 

rolnego na 2025 r. na obszarze Gminy Szczytniki. 

   Przewodniczący Rady stwierdził, że sprawa została omówiona i pozytywnie 

zaopiniowana na wspólnym posiedzeniu Komisji, zwrócił się o zgłaszanie ewentualnych 

uwag i wniosków w sprawie projektu przedmiotowej uchwały i otworzył dyskusje. 

   Wobec braku  uwag i propozycji  Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały w powyższej sprawie, w wyniku którego Rada jednogłośnie  podjęła 
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Uchwałę Nr  XI / 41 / 2024 (głosowało 15 radnych), 

 

b) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 

obszarze Gminy Szczytniki na 2025 rok, 

   Przewodniczący Rady stwierdził, że sprawa została omówiona i pozytywnie 

zaopiniowana na wspólnym posiedzeniu Komisji, zwrócił się o zgłaszanie ewentualnych 

uwag i wniosków w sprawie projektu przedmiotowej uchwały i otworzył dyskusje. 

   Wobec braku  uwag i propozycji  Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały w powyższej sprawie, w wyniku którego Rada jednogłośnie  podjęła 

Uchwałę Nr  XI / 42 / 2024 (głosowało 15 radnych), 

 
c) w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatkowych od środków 

transportowych na 2025 rok, 

   Przewodniczący Rady stwierdził, że sprawa została omówiona i pozytywnie 

zaopiniowana na wspólnym posiedzeniu Komisji, zwrócił się o zgłaszanie ewentualnych 

uwag i wniosków w sprawie projektu przedmiotowej uchwały i otworzył dyskusje. 

   Wobec braku  uwag i propozycji  Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały w powyższej sprawie, w wyniku którego Rada jednogłośnie  podjęła 

Uchwałę Nr  XI / 43 / 2024 (głosowało 15 radnych), 

 

d) w sprawie zmian w budżecie Gminy Szczytniki na 2024 rok, 

   Przewodniczący Rady stwierdził, że sprawa została omówiona i pozytywnie 

zaopiniowana na wspólnym posiedzeniu Komisji, zwrócił się o zgłaszanie ewentualnych 

uwag i wniosków w sprawie projektu przedmiotowej uchwały i otworzył dyskusje. 

   Wobec braku  uwag i propozycji  Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały w powyższej sprawie, w wyniku którego Rada jednogłośnie  podjęła 

Uchwałę Nr  XI / 44 / 2024 (głosowało 15 radnych), 

 

e) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szczytniki na 

lata 2024 – 2033, 

  Przewodniczący Rady poinformował, że podjęta wyżej uchwała w sprawie zmian 

budżetowych nie wpływa na zmianę WPF, procedowanie sprawy  zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Szczytniki na lata 2024 – 2033 stało się bezprzedmiotowe, 

 

 

Punkt 9 – Odpowiedzi na interpelacje. 
- w okresie międzysesyjnym i na sesje nie wpłynęły interpelacje,  
 
Punkt 10 - Zapytania, wolne wnioski. 

- radny  Pan Zbigniew Piasecki – zapytał czy odszkodowanie za szkody powstała w szkole w 

Stawie wystarczy na naprawy tych szkód, 

- Sekretarz Gminy  Pan Dariusz Wawrzyniak – poinformował, że ta kwota nie wystarczy, 

- radna Pani Barbara Łazarek – poinformowała, że są obcięte gałęzie przy drodze w 

Pośredniku, 

 

Punkt 11   – Zakończenie sesji. 

     W związku z omówieniem wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady   

o godz. 10.16  zamknął sesje.  

 

Protokołował: 

starszy inspektor 

Mirosław Kowalski 

 

Adnotacja w sprawie przyjęcia protokołu: 

Rada Gminy dokonała przyjęcia protokołu na sesji w dniu 23 stycznia  2025 r. 


